



正在考虑为你的公司中进行专业的**360度反馈**？如何能以正确的反馈角度、有效而快速的调研方式以及合适的价格进行？作为**360度反馈**领域的专家，和致咨询可以为您提供优质的解决方案。

快捷的调研过程

我们能够完美地满足您对**360**反馈的独特要求，您可以选择：

- 自定义设置问卷
- 由和致顾问实施调研，或
- 通过我们的问卷库来执行创建调研

灵活的解决方案

每个组织都是独特的，当您需要适合自身且成本合适的客户化方案时，我们灵活的技术配置能够适应几乎所有的需求。在极少数的的情况下，当您需要进行特殊的个性化服务时，我们的定制化费用也极具竞争性。

部分功能

- 在线提名，快捷而简单
- 测评关系匹配以将每一个人的测评关系进行正确的匹配
- 自动发送电子邮件（如邀请、提醒和报告）
- 可以为不同层级的员工提供不同类型的问卷或设置
- 丰富的定性问卷选项
- 测评范围可自定义
- 将问题进行随机发放或集体发放设计
- 通过“提交查看”功能可以对未及时答题者进行实时跟进
- 通过“进度审阅”功能可以进行完成度检查
- 个体与群体报告
- 可将数据下载到Access数据库或Excel表格
- 通过电子邮件及呼叫中心获得帮助支持



经验丰富的知识型伙伴

您可以享受由我们的经验丰富的专业化顾问所提供的**360**度反馈服务而无需承担任何多余的开支。我们已经为众多客户成功地实施了**360**度反馈。我们会为您处理**360**反馈的日常操作事务，以确保完美无缺的调研过程。当您需要时，我们还会为您提供易于使用的工具来帮助您获得需要了解的信息和答案。您的背后，有我们无限的支持。

安全可靠保密的过程

不要担心，您的调查数据受到最高级别的保护。我们杜绝任何未经授权者的访问，因为我们采取的是最高的安全标准。我们的设备安置在一个非常安全的独立空间，由现场值班技术人员进行了一周7天，全天24小时的维护。并且数据被备份在一个具有完整镜像、可靠的，永久安全的数据库中。您的数据是完全加密和安全的。

一对一服务

当您需要技术协助时，我们将有专人为您服务。我们为每一位客户安排项目经理，以让您获得专业顾问的一对一全天服务。

联系和致 400-676-1528.

www.CoreCapitalChina.com





Interested in providing the best **360° feedback survey** for your company? The right survey, right features, fast – at the right price? With CoreCapital as your 360 survey vendor, that's just what you'll get.

Fast Survey Process

For 360° feedback that perfectly fits your unique needs, you can choose to use:

- Your own set of questions
- Our established surveys, or
- Our question bank to create new surveys

Flexible Solutions

Your organization is unique and you want a process that fits your needs without expensive customization. We can configure our current technology to accommodate almost any need. In the rare case you need something special, our customization fees are competitive.

Typical Features

- online nomination, easy and quick
- a 'relationship check' to ensure that the correct relationships are assigned to each individual
- automatic email distribution
- facility for different questionnaires for various levels
- wide range of qualitative feedback options
- customisation of rating scale
- randomised or grouped question presentation
- a 'view submissions' function enables active follow up of outstanding respondents
- snapshot auditing for completion checking
- individual and group reporting
- download of summary data into Access database or Excel spreadsheet to allow for further analysis
- helpdesk support via email and call-center.



Knowledgeable, Experienced Partners

Enjoy all the benefits of having an experienced, professional 360 survey staff -- without any of the overhead. We've deployed over tons of surveys in different countries. We'll handle the day-to-day survey administration to insure your process is flawless. We also give you easy-to-use tools so you have instant access to information and answers, when you need it. You become your company's expert, and we back you up.

Safe, Reliable, Secure Processing

Don't worry. Your survey data is protected from unauthorized access, because we've got the highest security standards. Our equipment is housed at a multi-tiered secured site with on-duty technical personnel, and monitored 24/7. The components are backed up with a complete mirrored second set for maximum reliability and perpetual up-time. And, on top of all that, to be sure there's no peeking allowed, your data is fully encrypted and secure.

Direct Contact, Direct Access

When you need help, you get help from real people. We'll set you up with your own project manager and give you her/his direct dial number, so there's no run-around.

Call us today 400-676-1528.

www.CoreCapitalChina.com

